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Vragen van het lid Van Hattem (PVV) medegedeeld aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport inzake de uitvoering van de motie-Van Hattem c.s.1 over het op orde brengen 
van de basis van de reguliere gezondheidszorg (ingezonden 17 augustus 2022).

Vraag 1
Kan de minister aangeven op welke wijze het kabinet uitvoering gaat geven aan deze motie?

Op 15 augustus jl. verscheen het bericht dat uit het uitgelekte concept-Integraal Zorgakkoord (IZA) zou 
blijken dat het ministerie van VWS voornemens is fors te bezuinigen op met name de huisartsenzorg en 
de wijkverpleegkunde2. 

Vraag 2
Kan de minister aangeven of dit bericht klopt?

Vraag 3
Kan de minister aangeven hoe deze plannen om te bezuinigen op de huisartsenzorg en de 
wijkverpleegkunde zich verhouden tot de aangenomen motie-Van Hattem c.s. die het kabinet juist 
oproept om structureel te investeren in onder andere de huisartsenzorg en wijkverpleging?

1 https://www.eerstekamer.nl/motiedossier/25295_as_motie_van_hattem_pvv_c_s
2 https://www.skipr.nl/nieuws/iza-lekt-uit-korting-op-huisartsen-en-wijkverpleging-hogere-norm-artsen/ 
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